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- Hvordan reagerte du på terroren i Oslo og på Utøya?

Med vantro og forferdelse.

- Hva kan vi gjøre for Norge nå i etterkant?

Slutte å drepe uskyldige! Enten de nå enn befinner seg på Utøya,i mors liv eller noe annet sted. For vold avler vold. 

Minner nok engang om at det hver eneste virkedag drepes omtrent like mange på norske sykehus som på Utøya.
Abortlegene går Anders Behring Breivik en høy gang. Deres "bakmenn" vet vi hvem er. De befinner seg på Stortinget og i
regjeringen.

Vi har selv stemt dem inn. Derfor er vi alle skyldige. Vi sager av den grenen vi selv sitter på og er i fritt fall ned i
muslimenes lommer.
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